



The 9th Alabama Chinese Language Teachers Association Forum

第九届阿拉巴马中文教师协会论坛

Center for International Languages & Cultures (CILC)

国际语言与文化学院

Alabama Chinese Language Teachers Association

阿拉巴马中文教师协会 主办

Confucius Institute at TROY University (CITU)

特洛伊大学孔子学院 协办

**April 14<sup>th</sup>, 2018**

**TROY University Montgomery Campus, AL**

## Announcement #1

ACLTA Forum is an annual conference dedicated to bring together K-16 teachers, policymakers, scholars, educational administrators, and other professionals in the field of Chinese culture and language education worldwide to share the best practices, research findings and inspiring ideas.

In 2018, based on its successes of the previous forums, the 9<sup>th</sup> ACLTA Forum will continue to serve as a primary forum for Chinese culture and language education in the United States. Our goal is to provide a comprehensive professional development experience that will have an impact on language educators at all levels of teaching and in turn help their students to succeed in their language learning process. The forum's theme of the 9<sup>th</sup> is "Developing Cultural Awareness in Chinese Language Teaching".

Hosted by the Alabama Chinese Language Teachers Association (ACLTA), in collaboration with CILC and CI at Troy University, ACLTA Forum will be held at TROY University Montgomery, on April 14, 2018. The registration deadline is on April 10, 2018. You are welcome to join us for:

- Pre-Forum and Forum Workshop for K-16 teachers
- Pre-Conference Chinese as a Second/Foreign Language Program
- Keynote speech given by an internationally renowned scholar
- Openly selected breakout panel covering all topics in Chinese language teaching
- Chinese Teaching Roundtable (K-12)
- Chinese Teaching Roundtable (13+ Education)

**Please contact Ms. Wei Yu for registration**

Ms. Wei Yu  
329 Rosa Park, Troy University Montgomery  
252 Montgomery Street, Montgomery, AL 36104  
Phone: 334-241-8715  
E-mail: [weiyu@troy.edu](mailto:weiyu@troy.edu)

*ACLTA is a non-profit organization serving Chinese language professionals in Alabama. ACLTA is under the umbrella of the Alabama Association of Foreign Language Teachers (AAFLT) and Chinese Language Teachers Association (CLTA). We work together in promoting the Chinese language in the state of Alabama the effective teaching, study, and appreciation of foreign languages and cultures.*



The 9th Alabama Chinese Language Teachers Association Forum

第九届阿拉巴马中文教师协会论坛

Center for International Languages & Cultures (CILC)

国际语言与文化学院

Alabama Chinese Language Teachers Association

阿拉巴马中文教师协会 主办

Confucius Institute at TROY University (CITU)

特洛伊大学孔子学院 协办

**April 14<sup>th</sup>, 2018**

**TROY University Montgomery Campus, AL**

### 第九届阿拉巴马中文教师协会论坛 (一号通知)

阿拉巴马中文教师协会论坛是一个年度学术盛会，旨在为全球投身于中国文化与语言教育的各类专业人士 (K-16 的中文教师、教育决策者、学者以及教育管理者等) 提供一个分享教学实践和研究成果、交换优质教育理念的平台。

在以往举办论坛的成功经验的基础上，2018 年又迎来了阿拉巴马中文教师协会的第九届论坛，本论坛将一如既往地服务于美国的中国文化与语言教育。本论坛着眼于为与会者提供一个全方位的专业能力提升体验，各个层次的语言教育者都将会从中受益并将所学回馈给学生，引领学生走向语言学习的成功之路。本届论坛的主题为“汉语教学中的文化意识培养”。

本论坛由阿拉巴马中文教师协会主办，特洛伊大学国际语言与文化学院以及特洛伊大学孔子学院协办。举办地点为特洛伊大学蒙哥马利校区，时间为 2018 年 4 月 14 日。报名截止日期为 2018 年 4 月 10 日。提供免费教材和午餐。大会讨论主题如下：

- K-16 中文教师论坛前以及论坛中专题讨论
- 会前海外汉语教学探讨
- 国际知名学者主旨报告
- 汉语教学相关主题自由讨论
- 汉语教学圆桌会议 (K-12)
- 汉语教学圆桌会议 (13+)

### 报名注册请联系：

于威

329 Rosa Park, Troy University Montgomery

252 Montgomery Street, Montgomery, AL 36104

联系电话: 334-241-8715

邮箱: [weiyu@troy.edu](mailto:weiyu@troy.edu)

*ACLTA is a non-profit organization serving Chinese language professionals in Alabama. ACLTA is under the umbrella of the Alabama Association of Foreign Language Teachers (AAFLT) and Chinese Language Teachers Association (CLTA). We work together in promoting the Chinese language in the state of Alabama the effective teaching, study, and appreciation of foreign languages and cultures.*